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30. juni 2024 

 

Referat til bestyrelsesmøde 2/2024 i sejlklubben 

 

Tid og sted: Mandag den 17. juni kl. 18. Midtvejsevaluering. Mødet afholdes hos Susanne, GL. 

Aarhusvej Viborg.  

Bilag: 

1. Årshjul. 

2. Referat fra 1. møde februar 2024. 

3. Virksund Sejlklubs pejlemærker. 

4. Brev om statsafgift. 

 

1. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde 1/2023. v/Formand. 

Bilag 2. 

Referatet godkendt. 

 

2. Godkendelse af dagsorden for møde 2/2024. v/Formand. 

Jf. årshjul (bilag 1) har mødet til formål at foretage midtvejsevaluering og se frem mod efteråret 

2024, herunder standerstrygning mv. 

Dagsorden godkendt. 

 

3. Information fra formanden 

3.1. Status sejlklub 

• Standerhejsning, oprydning og affaldsindsamling 4. maj. 

Overvejes om der er for meget på tallerkenen på én dag. Dette tages ind i overvejelserne 

næste år. 

Affaldsindsamlingen skal være en årlig tilbagevendende begivenhed. 

• Interview med Danske Tursejlere, torsdag d. 13. juni 2024 i Virksund. 

Mary-Ann og Lisbeth var med som repræsentanter for pigesejlerne. Journalisten udviste stor 

interesse. God reklame for Virksund Sejlklub. 
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• Stævne på Søndersø i tredje weekend august. 

Der efterlyses hjælpere og frivillige. 

• Fest i Virksund i august, kopi af indbydelse fordelt til bestyrelse. 

Festudvalget har afholdt 1. møde. Alle brugergrupper og foreninger i havnen har fået oplæg 

omkring aktiviteter på dagen. Virksund Sejlklub vil bidrage med Åben Båd, evt. “Gule Ænder 

Race” og evt. jolle kapsejlads. 

• Velkomstarrangement i oktober? Vi planlægger at afholde arrangement onsdag d. 30. oktober 

kl. 19. Vi forsøger at se, om der er interesse for et velkomstarrangement i oktober. I 2023 måtte 

velkomstarrangementet aflyses pga manglende tilmeldinger. Standerstrygning planlægges sidt i 

oktober. 

• Samarbejde med lystbådehavnen. Julefrokost og Festudvalg (Susanne Fogtmann deltager i 

festudvalget) mv. 

• Møde med SIS i Virksund onsdag d. 14. august kl. 17. Mary-Ann og Jens deltager. Ikke 

overvældende interesse blandt SIS medlemmer for en sejltur på fjorden. 

• Uge 34 M/S Anton i Limfjorden og fjordstafet. Stafetten skydes i gang i Hjarbæk 21. august. 

Træskonnert sejler fra Hjarbæk til slusen. Sejlads fra Slusen til Skive 21. august kl. 14 med Spir. 

3.2. Bæredygtighedsudvalg, status.  

Møde har været afholdte og opgaver er fordelt. Kranpladsen skal opgraderes således at 

bundmaling, div. materiale mm. fra både skal opsamles og håndteres forsvarligt. Kommunen er 

med ind over. Bæredygtighedsplanen evalueres i efteråret. 

3.3. Sponsorer. Campingplads mv. Preben Mehl 

Campingpladsen kan ikke være sponsor i år. Vi må se næste år. Preben har andre kontakter i gang, 

men det er for tidligt at konkludere. Vi besluttede, at klubbåde kan få navnesponsorat mod behørig 

betaling. 

Trøjer med klublogo? 

Preben undersøger priser for broderitryk, hvor firmaet har en fil liggende og medlemmer på eget 

initiativ kan få lavet trøjer, jakker caps mm. med vores logo. Klubben skal ikke have økonomi 

involveret. Tilbagemelding på næste bestyrelsesmøde. 
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3.4. Ny flydebro. Tilbud modtaget. Ansøgning om midler til Skive Kommune afsendt inden 1. 

marts. Positiv tilkendegivelse fra Idrætsrådet i juni 2024. 

Pontonbroen trænger meget til udskiftning. Kommunen har tilkendegivet at de vil bidrage med 

50.000 kr. Der opereres med et budget på 100.000 kr. 

3.5. Ombord, status. Jens 

Organiseringen af Appen Ombord er under ændring. Det bliver spændende at følge. Der er p.t. ca. 

40-50 klubber som brugere. 

3.6. OL 2024, Sejladser i perioden 31. juli til 7. august. Hvis der til OL er spændende sejladser, kan 

der overvejes pop-up arrangement i klubhuset. 

3.7. Virksund Sejlklubs pejlemærker skal opdateres. 

Jens fordeler et udkast med ændringer til pejlemærker.  

3.8. Brev om statsafgift til formænd for sejlklubber. 

Emnet blev drøftet og konklusionen fra Virksund Sejlklub blev, at vi som klub støtter ta kerne om 

obligatorisk ansvarsforsikring. Ansvarsforsikringen foreslås gjort progressiv afhængig af bådenes 

størrelse. For at dette kan fungere skal der oprettes et bådregister. Indtægterne fra afgiften bør 

ideel set tilbageføres til glæde for fritidssejlerne. 

4. Orientering om økonomisk status (kasserer).  

4.1. Status økonomi midt på året.  

Resultatopgørelse før afskrivninger for 1. kvt. er knap 11.000 kr. 

Der bemærkes, at omkostningerne for drift og vedligehold af klubbåde er stigende. Bestyrelsen Hr 

fokus på omkostningerne; men samtidig skal bådene vedligeholdes forsvarligt så de ikke forfalder. 

4.2. Status medlemstal (opdateret oversigt). 

125 medlemmer d.d. 

4.3. Betaling for brug af klubbåde. 

Der udsendes snarest opkrævning. 

 

5. Behandling af indkomne sager. 
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Opgavebeskrivelse for festudvalget. 

Udvalget har lavet et oplæg omkring sommerfest. Sejlklubben afholder “Åbent Båd” og måske et 

“Gule Ænder Race” og evt. et lille jolle race. 

 

6. Bordet rundt. 

Preben udtrykker, at der er overordentligt svært at få forsikringsmægleren i tale. Preben arbejder 

videre omkring et tilbud fra Pantanius (uden bygningsforsikring). Pantanius må gerne få en 

reklame på båd eller sejl hvis vi får en pæn rabat. 

 

7. Eventuelt. 

7.1. Kommende bestyrelsesmøder 

Forslag til bestyrelsesmøder i 2024:   

Torsdag den 19. september. Emner: Standerstrygning, optagning af klubbåde og vinteraktiviteter. 

Jens 

Torsdag den 28. november. Emner:  Forberedelse af generalforsamling. Bent 

7.2. Årshjul. 

Bilag 1. 

7.3. Andet 

Status efter møde i Virksund samarbejdsudvalg. Drøftede lokalplan, svingbane, affaldsindsamling, 

gratis is – børnereception ved ishuset en forårsdag og ungdomsarrangement 22. juni i Virksund 

(evt. overskud indsamles af Claus Thiel Sørensen og sættes ind på Virksund Sejlklubs konto).  

 

Skt. Hansbål i Virksund. Erling Østergaard er årets båltaler (kl. 20.30). 


